
Stručné shrnutí prvního pololetí 

Počet žáků školy: 545 

Celkové výsledky vzdělávání ve škole 

 

 Počet V % 

Prospěl 
s vyznamenáním 

75 13,76% 

Prospěl 411 75,41% 

Neprospěl 26 4,77% 

Nehodnocen 33 6,06% 

 

Počet žáků se samými jedničkami  10 

Počet žáků s jednou dvojkou  12 

 

Počet žáků se závažnějšími problémy (více nedostatečných či nehodnocení): 11 

Absence na žáka:      59,96 hodin (z toho neomluvená 0,138) 

 

Předměty s nejlepšími výsledky (jen předměty, které má většina žáků) 

Semináře a volitelné předměty a předměty zaměření na oborech EL, TL – obecně velice dobré 

průměry 

Tělesná výchova    průměr 1,161 

Občanská nauka    průměr 1,423 

Informační technologie    průměr 1,525 

 

Předměty s nejhoršími výsledky 

Biologie     průměr 2,737 

Fyzika      průměr 2,694 

Matematika     průměr 2,617 

+ některé odborné předměty na oboru STA, které má ale malý počet žáků 

 

Celkově vedení školy hodnotí výsledky pololetí jako velmi dobré. Všichni žáci, kteří mají studijní 

problémy, mohou (a činí tak) konzultovat s výchovnými poradci. Pracovníci školy se snaží poskytovat 

pomoc v rámci svých kompetencí a oblastí působnosti, a v případě závažnějších problémů navrhovat 

optimální řešení i ve spolupráci s rodiči a dalšími subjekty. 



Ve škole se nám během pololetí povedlo zavést zájmové kroužky, daří se nám propojovat žáky i 

učitele pořádáním smysluplných a skvělých akcí, např. Andělské klepání, Týden poezie, exkurze, 

návštěvy divadelních představení a samozřejmě mnoho dalších aktivit. 

Dále se povedlo rozšířit relaxační zóny, vybavit školu deskovými hrami, pořídit nové vybavení pro 

zkvalitnění výuky (např. termokamery, zprovoznit další učebnu virtuální reality…). Máme skvělou 

školní kapelu, pořádáme reprezentativní a oblíbené maturitní plesy, jeden už se uskutečnil a další se 

připravuje. Toto vše je samozřejmě možné realizovat jen díky skvělým žákům a ochotným učitelům, 

kteří podporují vizi a směřování naší školy. 

A samozřejmě jako všude v životě, ne vše je růžové, ne vše je skvělé. Nepopíráme, že některé věci 

je možné zlepšit, šly by dělat jinak, třeba i lépe. Ale budeme na všem pracovat a společnými silami 

budeme dále školu a skvělou atmosféru v ní cíleně zlepšovat. 

Pro druhé pololetí máme další plány, uspořádáme a prožijeme týden wellbeingu, rozjíždíme projekty 

(např. DofE), chystáme výstavu o Karlu Čapkovi, koncert školní kapely, plánujeme dále rozvíjet 

projektovou výuku, každá třída bude mít nejméně jeden projektový den, plánujeme zahraniční 

zájezdy, sportovní kurzy, věřím, že se uskuteční i tradiční vodácký kurz.  

Určitě jsem nezmínil všechno, tedy pokud jsem na něco zapomněl, tak jistě víte, že vše průběžně 

monitoruji a oceňuji aktivitu a spolupráci učitelů i studentů. 

Na závěr pololetí tedy dovolte vyjádřit DÍKY Vám všem, kolegyně, kolegové, studentky, studenti i 

zaměstnanci školy na nepedagogických postech, bez vás by se nedařilo naplňovat naše motto „Škola 

nás baví, chodíme sem rádi“. 

   

V Kladně 31. 1. 2024     RNDr. Václav Opatrný, ředitel školy   

 

 

 

 

 


